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ECA Board köszöntése 

2020. november 27. 

 

Tisztelt Elnök Asszony, tisztelt Kollégák! 

 

Nagy örömömre szolgál, hogy 2016 után újra köszönthetem az ECA vezetőségét a X. jubileumi 

Konduktív Kongresszus keretében itt Budapesten, hacsak az online térben is, a Semmelweis 

Egyetem Pető András Karon. 

A mai vezetőségi ülésen nem kevesebb feladata van a vezetőségnek, mint értékelni az elmúlt 

évet, kitűzni maga elé az új feladatokat, választást bonyolítani és stratégiát alkotni. 

Az ECA kapocs az európai konduktív szervezetek között, kapocs a sérülteket nevelő családok 

között. Motorja azoknak az erőfeszítéseknek, amelyek segítségével a konduktorok szakmai 

tevékenysége, a konduktorhivatás szakmapolitikai elismertsége, a konduktív eredmények 

széleskörű megismertetése lehetővé válik. 

Régóta fennálló szervezet, mely megújulásával, céljainak pontos meghatározásával ernyőként 

szolgálhat a jövőben is minden európai konduktív szervezet felett. 

A Pető András Kar és a budapesti konduktív centrum számára fontos a jó szakmai kapcsolat és 

az együttműködés az ECA –val, a boarddal.  

A Pető András Kar vezetőjeként kívánom, hogy a mai vezetőségi ülés hozzon olyan 

eredményeket, amelyek segítik a szervezetet céljainak megvalósításában, a kapocs és támogató 

szerep betöltésében mind az egyes szervezetek között, mind az egyes tagjai között. 

 

Köszönöm megtisztelő figyelmüket! 

Zsebe Andrea  

dékán 

 


